
Zápis ze schůzky pracovní skupiny pro ICT rady města Varnsdorf. 

 

Dne 5. 12. 2022 v 10.00 konané na MÚ Varnsdorf. 

 

Přítomní členové skupiny: 
Respektive zájemci o členství, protože toto je schůzka ještě před oficiálním vyhlášením PS radou 

města. 

Ing. Bc. Michal Bubílek 

Martin Kalina  

Ing. Libor Petr 

Jan Louka, DiS. 

Aleš Podroužek  

Petr Rybníček 

Mgr. et Mgr. Jan Škoda  

Bc. Zdeněk Štěpánek 

 

Omluveni: 

Martin Strnad 

Přítomní hosté: 
Ing. Radek Kříž, tajemník města Varnsdorf 

Jan Šimek, starosta města Varnsdorf 

 

Program: (návrh) 
1. Seznámení zúčastněných 

2. Krátké představení důvodů a pozadí vzniku PS (Zdeněk Štěpánek) 

3. Slovo starosty a/nebo tajemníka 

4. Pár krátkých vět od každého ze zúčastněných, dle abecedy 

5. Debata nad formou statutu PS (zahrnout detaily vs. nechat maximálně volné) 

6. Sepsání statutu a odsouhlasení 

7. Obecná debata nad náplní práce PS 

- témata Smart City 

- téma městské datové sítě 

- další témata, návrhy 

8. Debata nad způsobem komunikace a práce (emaily, chat, osobní schůzky, atd.) 

 

Zápis: 
 

Proběhlo představení přítomných. 

Pan starosta přivítal zúčastněné a nastínil jeho pohled na důvod vzniku – zanalyzovat stávající stav 

a nastínit možnosti do budoucna. 

Slovo Radka Kříže – posunutí možností datové sítě města Vdf o krok dále. Možnosti modernizace 

digitalizace MÚ vůči veřejnosti, rozšíření portfolia služeb vůči občanů. PS může navrhovat nové 

nápady. 



Debata o stávajícím stavu pokládání optotrubek do městských výkopů – debata o nedostatcích. 

Aktuální stav zhruba: kopeme něco → hodíme tam trubku, pro případ budoucí. 

 

Zdeněk Štěpánek představil Martina Strnada a jeho práci. 

 

Diskuze o „metropolitní síti“. V jak moc velkém rozsahu se chceme přičinit o její rozvoj? 

 

Proběhla diskuze o tom, že detaily budeme řešit na dalších schůzkách, mohou být i oddělené (Smart 

City vs. datové sítě). 

 

Jan Louka představil některé již plánované Smart City projekty – kooperace s PS? 

 

Debata o možnostech dotací na ICT služby a sítě. 

 

Resumé: Potřebujeme vědět stávající stav – mapa. 

 

Debata o vedoucím PS. Z. Š. upozornil, že vedoucího jmenuje rada, nevolí ho PS ze svých členů. I 

přesto se přítomní neformálně shodli, že navrhují a souhlasí se jmenováním Z. Š. do funkce 

vedoucího PS. 

 

Debata o další schůzi – návrh P. R.: Osobně na konci ledna. Přinese nějaký návrh a ukázky řešení. 

Z. Š. vytvoří Doodle – pracovní týden v konci ledna. 

 

A. P. - dopo není problém, odpo ne vždy (max do 17.30) 

L. P. - dopo není problém, odpo ne vždy 

Z. Š. - zcela libovolně 

P. R. - od 15 do 17 

M. B. - spíše odpo 

J. Š. - spíše dopo 

M. K. - kdykoliv 

J. L. - kdykoliv, preferuje dopo. 

 

Schůze ukončena cca ve 12.00. 


